
 

 

 
Rada Gminy Piaski 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr 4/2021 

 

4 Posiedzenie w dniu 12 stycznia 2021  

 

Obrady rozpoczęto 12 stycznia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Grobelna  

2. Marek Majsnerowski  

3. Rafał Nowak  

4. Justyna Sarbinowska  

5. Łukasz Waleński  

 

Radna Justyna Grobelna  – nieobecna usprawiedliwiona 

 

Temat posiedzenia: rozpatrzenie petycji petycji złożonej przez Pana Arkadiusza Rakoczego oraz Pana Piotra 

Sterkowskiego wzywającej Radę Gminy Piaski do rozpatrzenia petycji i pilnego przyjęcia uchwały o wskazanej 

treści dotyczącej uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciwko 

wirusowi SARS – CoV – 2, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie 

koszty prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. 

Komisja przeprowadziła analizę złożonych  petycji.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił członków o wyrażenie opinii co do złożonych petycji.  

 

Radny Łukasz Waleński poinformował, że inicjatywa jest słuszna ale nie w takiej formie, gdyż nie wiadomo od 

kogo przekazana, jakie to jest ugrupowanie  

Radna Justyna Sarbinowska odpowiedziała, że Rada takich gwarancji nie może zapewnić.  

Radny Rafał Nowak zwrócił uwagę, że Rada powinna przyjąć uchwałę, aby gmina Piaski wystąpiła do Rządu RP 

o uzyskanie pisemnej gwarancji ze strony producenta szczepionki. Jednak Rada, Gmina, nie jest w stanie zapewnić 

gwarancji.  Jednakże gdybyśmy podjęli taką uchwałę, wyszło by, że gmina stawia się za wszystkimi obywatelami, 

a nie uznaje tej petycji za niesłuszną.  
Komisja stwierdziła, że również chciała by mieć pewność czy szczepionka jest bezpieczna.  

Radny Łukasz Waleński zwrócił uwagę, na to, że pół roku temu mówiono, iż na uzyskanie szczepionki potrzebne 

jest od 3 do 5 lat, a wcześniejsze jej pozyskanie, jest nie realne i nie możliwe. Jeszcze raz podkreślił, że zamysł 

petycji jest dobry. 

Radna Justyna Sarbinowska wskazała, że żadna firma nie da gwarancji na to iż szczepionka jest bezpieczna. 

Radny Łukasz Walński zaproponował aby zobowiązać gminę do wysłania zapytania do ministra zdrowia.  

Radna Sarbinowska poinformowała, że w taki sposób postąpi Gmina Gostyń, przekaże petycje pismem do 

Ministerstwa. Jednak Gmina Gostyń w statucie gminy ma zapis, że Komisja skarg wniosków i petycji rozpatruje  

petycje skierowane od mieszkańców gminy. 

Radny Marek Majsnerowski  stwierdził, że oby ktoś nie zarzucił radnym że całkowicie odrzucimy to, a potem się 

okaże, że będą się skarżyć. A nam chodzi o dobro mieszkańców.  

Radny Łukasz Waleński poinformował, że jego zdanie jest takie aby złożyć zapytanie do ministra zdrowia. Po 

uzyskanej odpowiedzi będziemy wiedzieć na czym stoimy i wtedy można podjąć jakiekolwiek dalsze działania. 

Radna Justyna Sarbinowska powiedziała, że można uznać petycje za nie zasadną gdyż nie są to zadania własne 

gminy.  

Radny Marek Majsnerowski odpowiedział, że to jest jedna strona jednak nie chciał by odrzucać, bo tak jak komisja 

zwróciła uwagę wcześniej pismo jest zasadne. Konsens całego pisma znajduje się na końcu i jest to właściwe. 

Chcemy aby rząd pilnował by szczepionki były bezpieczne.  

Radny Rafał Nowak poinfomował że również nie jest za tym aby uznać petycje za nie zasadną  

Radna Justyna Sarbinowska również wskazała, że petycja jest zasadna.  

Radny Łukasz Waleński jeszcze raz podkreślił, że należy złożyć zapytanie do ministra zdrowia i wtedy  nikt nie 

zarzuci, że nic nie zrobiliśmy w tym kierunku.  



Radny Rafał Nowak poinformował, że komisja musi wypracować stanowisko.  Każdy chciałby mieć tą gwarancje, 

że jest to bezpieczne i każdy z nas widzi, że ta zasadność jest. Uchwała o zasadność petycji trafi na sesje, musi 

zostać przegłosowana przez wszystkich radnych. 

 

Przewodniczący zapytał członków komisji: czy coś mamy z tą petycją zrobić czy odrzucić?  

Radny Marek Majsnerwoski odpowiedział, że na tym etapie petycji by nie odrzucał, to samo zdanie wyraził 

Przewodniczący Komisji.  

  

Komisja podjęła decyzję, że kolejny raz w w/w temacie spotka się przed wspólnym posiedzeniem komisji, 

wypracuje stanowisko i poruszy temat na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy aby także pozostali Radni 

mogli wyrazić swoją opinie.  

 

 

 

 

Podpisy członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

1. Nowak Rafał – Przewodniczący Komisji  ……………………………………….  

2. Sarbinowska Justyna – Zastępca Przewodniczącego  ……………………………………….. 

3. Grobelna Justyna  - Członek Komisji    NIEOBECNA 

4.  Majsnerowski Marek – Członek Komisji  ……………………………………….. 

5. Waleński Łukasz – Członek Komisji   ……………………………………….. 

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 

 

 

 

 

 


